
Zápis ze zasedání Zastupitelstva městyse Štěpánov nad Svratkou 

konané dne 10. 3. 2015 v 17:00 hodin 

Přítomni: 

Mgr. Boháčové Alena, Čupr Zdeněk, Čuprová Saša, Horák Augustin, Bc. Juřík Ladislav, Mgr. 
Kubík Vratislav, Mgr. Kubíková Stanislava, PaedDr. Kunčíková Šárka, Murčo Dušan, Opatřil 
Milan, Stárek Pavel, Špaček Petr, Vícha Dušan 

Omluveni: 

Mgr. Chalupníková Miloslava, Mgr. Kobzová Ladislava 

Program: 

1. Zahájení 

2. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

3. Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva městyse 

4. Zpráva o činnosti rady městyse 

5. Rozpočtová opatření č. 12/2014 a 1/2015 

6. Aktualizace směrnice o účetnictví na rok 2015; nová účtová osnova 2015 

7. Tvorba strategického dokumentu městyse Štěpánov nad Svratkou 

8. Žádost o schválení hospodářského výsledku za rok 2014 ZŠ a MŠ Štěpánov nad 

Svratkou 

9. Žádost o prodej pozemků Lesy ČR pod stavbami na Hodonínce: „HB Hodonínka III a 

HB Hodonínka IV (v km 2,000 - 5,500) 

10. Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene za účelem umístění 

distribuční soustavy - kabelového vedení NN na pozemku parc.č.321/3 v k. ú. 

Olešnička 

11. Smlouva o příspěvku na částečnou úhradu neinvestičních nákladů DDM Bystřice nad 

Pernštejnem 

12. Žádost o pronájem pozemku parc.č. 9/1 o výměře 1790 m2 v k. ú. Borovec - XXXXXX 

13. Žádost o pronájem pozemku parc.č. 484/3 o výměře 694 m2 v k. ú. Štěpánov nad 

Svratkou - XXXXXXXXXXXX 

14. Žádost o pronájem části pozemku parc.č. 1041 o výměře cca 144 m2 v k. ú. Štěpánov 

nad Svratkou - XXXXXXXXX 

15. Oznámení o veřejném projednávání změny č. 1 Územního plánu Štěpánova nad 

Svratkou 
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16. Žádost o finanční příspěvek na činnost mladých hasičů jednotky SDH Štěpánov nad 

Svratkou na rok 2015 

17. Žádost o příspěvek na údržbu hřišť a činnost FK Štěpánov pro rok 2015, žádost o 

příspěvek na Memoriál Jana Havelky 2015 - turnaj přípravek žáků 

18. Žádost o finanční příspěvek - Centrum pro zdravotně postižené Kraje Vysočina, o.p.s. 

19. Žádost o finanční příspěvek - MO STP Bystřice n. P. 

20. Žádost o bezplatné užívání přisáli a sálu KD - Čsž Štěpánov nad Svratkou 

21. Nabídka na zpracování studie koupacího biotopu v místě staré požární nádrže 

22. Výběr nového mobiliáře pro dětská hřiště 

23. Ostatní, diskuse, závěr 

K bodu 1: Zahájení. 

Jednání zastupitelstva zahájila starostka městyse a seznámila přítomné s programem jednání. 

K bodu č. 2: Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

Starostka městyse přednesla návrh na složení návrhové komise- Bc. Juřík L., Mgr. Kubíková S. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr nepřítomen Čuprová pro 
Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo nepřítomen Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 
pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje návrhovou komisi ve složení Bc. Juřík L., Mgr. Kubíková S. 

Starostka přednesla návrh na zapisovatele - Mgr. Boháčová Alena. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr nepřítomen Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo nepřítomen Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 
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pro:11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje zapisovatele Mgr. Boháčovou Alenu. 

Dále starostka podala návrh na ověřovatele zápisu a to p. Víchu Dušana a Stárka Pavla. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr nepřítomen Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 
Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 
Kunčíková pro Murčo nepřítomen Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 11 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje ověřovatele zápisu p. Víchu Dušana a Stárka Pavla. 

K bodu č. 3: Kontrola usnesení z minulého zasedání zastupitelstva městyse. 

1. ukládá radě předložit na příští jednání zastupitelstva nový návrh na složení kulturní 

komise - je rozpracováno, vzhledem k nepřítomnosti Mgr. Chalupníkové z důvodu 

nemoci bude předloženo k projednání na dalším zasedání 

2. předsedovi komise ekologické p. Opatřilovi a předsedovi komise sociální a školské p. 

Čuprové předložit radě návrh činnosti komise pro rok 2015 včetně požadavků na 

rozpočet nejpozději do 30.1.2015 -splněno. 

3. starostce městyse informovat v měsíci březnu ve zpravodaji o pronájmu bytů - 

splněno, článek je připraven. 

4. starostce městyse přednést na příštím zasedání zastupitelstva informace ke 

zveřejňování dokumentů z jednání-starostka přednesla informace získané na semináři 

Mikroregionu se zástupci MV, poukázala na problém anonymizace textu, dostupnost 

zápisu občanům i široké veřejnosti, zveřejňování závěrů jednání zastupitelstva ve 

Štěpánkovinkách. 
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Na zasedání zastupitelstva se dostavil p. Murčo Dušan v 17:15 hodin. 

p.Čuprová - zápisy z rady a jejich dostupnost veřejnosti 

odpověď: zasedání rady je neveřejné na rozdíl od jednání zastupitelstva. 

p. Kubík - závěry zveřejňované ve Štěpánkovinkách jsou zkrácené a ne všichni mají z 

časových důvodů možnost se zúčastňovat jednání - měla by být větší vstřícnost k občanům a 

zápisy zveřejňovat na webových stránkách městyse. 

Odpověď: v souladu se zákonem na ochranu osobních údajů musí být provedena 

anonymizace, úřad k tomu nemá potřebné technické vybavení. 

p. Kubík - jde o vstřícnost k občanům, má právo nahlédnout do plné verze nikoli 

anonymizované a v kopírovatelné podobě, tudíž není třeba být skenovaná forma včetně 

razítka a podpisů. Anonymizace se nevztahuje na osoby veřejně činné a veřejné příjemce. 

Odpověď: ukončíme debatu a vrátíme se k tomuto bodu v diskuzi. 

Závěr: 

Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení z minulého zasedání. 

K bodu č. 4: Zpráva o činnosti rady městyse. 

1. RO č. 12/2014 

2. Žádost pronájem pozemku o uzavření pachtovní smlouvy: 
Záměr č. 12/2014 o pronájmu pozemku na základě zákona o obcích č. 128/2000 Sb. §39 
odst. 1 a uzavření pachtovní smlouvy podle zákona č. 89/2012 Sb.: 

XXXXXXXXXX 251/10 100 m2 k. ú. Olešnička 
XXXXXXXXXX 253/13 550 m2 k. ú. Olešnička 
XXXXXXXXXX 253/12 2428 m2 k. ú. Olešnička 
 253/17 528 m2 k. ú. Olešnička 
XXXXXXXXXX 622/1 1004 m2 k. ú. Štěpánov n. Svr. 
XXXXXXXXXX 445/1 11932 m2 k. ú. Štěpánov n. Svr. 
 414/1 1217 m2 k. ú. Štěpánov n. Svr. 
XXXXXXXXXX 314/1 122 m2 k. ú. Štěpánov n. Svr. 
XXXXXXXXXX 445/5 2984 m2 k. ú. Štěpánov n. Svr. 
 445/6 1105 m2 k. ú. Štěpánov n. Svr. 
  439 774 m2 k. ú. Štěpánov 
XXXXXXXXXX 368/1 71 m2 k. ú. Vrtěžíř 
Záměr č. 13/2014 o nájmu pozemku na základě zákona o obcích č. 128/2000 Sb. §39 odst. 1: 
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XXXXXXXXXX 49/23 400 m2 k.ú. Štěpánov n. Svr. 
Záměr č. 14/2014 o nájmu pozemku na základě zákona o obcích č. 128/2000 Sb. §39 odst. 1: 
XXXXXXXXXX 253/6 20 m2 k. ú. Olešnička 

3. Veřejná zakázka - byty MŠ - informace o průběhu; elektropřípojky k 5ti bytovým 
jednotkám; ohřívací bojler na vodu 501, nahrazen 801, cena jen o 480 Kč vyšší - kolize s 
nočním proudem; 
Práce na veřejné zakázce - byty MŠ: Starostka seznámila členy rady s probíhajícími pracemi 
- provádí se obklady v koupelnách a elektrorozvody, jednání s dodavatelem venkovního 
výtahu (plošina se zábradlím). Fakturace prací z rozpočtu městyse bude vždy 1 x za měsíc po 
odsouhlasení stavebním dozorem, za měsíc leden bude předložena k projednání na příštím 
zasedání rady. Rada souhlasí se změnou objemu ohřívače vody na 80 I (zvýšení ceny o 480,- 
Kč/kus) a ukládá starostce městyse prokonzultovat s XXXXXXXXX výhodnost nákladů při 
využívání tzv. nočního proudu. 
- dokončeny podlahy, provádí se odstranění omítek v suterénu, bude se instalovat ústřední 
topení-kontrolní den se uskuteční 25. 2. 2015. Dále informovala o možnosti zbudování 
klubovny pro mládež v suterénu budovy - samostatný vchod ze zahrady. 

4. Stížnost obyvatel bytovky a XXXXXXXXXXX  na konání Neon party v KD; 

oprava umyvadel, WC ženy 

5. Smlouva o příspěvku na částečnou úhradu neinvestičních nákladů DDM Bystřice n. P. 

6. VOV, s.m.o. - návrh kandidáta do představenstva VOV na další období 

7. Informace o účasti na setkání XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX 

8. Informace o stavu soudního sporu s firmou KAVYL 

9. Žádost o ubytování -XXXXXXXXXX 

10. Dotační programy Kraje Vysočina a další - EFEKT 2015 - Rada městyse 
schvaluje žádost firmy EOn na vypracování žádosti do programu EFEKT 2015, zpracování 
energetického auditu a veškerých podkladů za cenu 19.500,- Kč. 
Rada městyse schvaluje ze získané dotace provést výměnu světelných těles ve větvi náměstí 
v počtu 46 kusů a větvi Olešnička v počtu 22 kusů; 
POV 2015 - oprava střechy ÚM a fasády 
Žádost o dotaci na hrací prvky - strategický dokument obce 
Žádost o dotaci na SFDI - chodník mapa - starostka městyse seznámila členy rady se stavem 
příprav na výstavbu chodníku ke hřbitovu - je zpracovaný projekt, připravena žádost o vydání 
územního rozhodnutí o umístění stavby. Součástí tohoto projektu není veřejné osvětlení 
dotčené lokality, EOn nabízí řešení. 
Žádost o zařazení do plánu oprav na rok 2016 silnice III. třídy do Vrtěžíře a část silnice III. 
třídy v extravilánu obce Bystřičák na Kraj Vysočina odbor dopravy, příslib podílu městyse na 
opravě silnice do Vrtěžíře 
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Na zasedání zastupitelstva se dostavil p. Čupr Zdeněk v 17:45 hodin. 

11. Rada projednala návrhy činností a finančních rozvah sociální a školské komise, 
ekologické komise. 
Rada schvaluje návrh činnosti ekologické komise, sociální a školské komise bez výhrad. 
Rada schvaluje pravidla pro financování aktivit takto: 
a) náklady na přednášky budou propláceny formou cestovních náhrad, případně 
proplacením faktury předložené přednášejícím 
b) veškeré akce pořádané pro seniory musí být dokladovány, příspěvek bude schvalován 
na jednotlivce ve stanovené předem schválené výši 
c) dary při příležitosti životního jubilea od dosažení 75 let ve výši 500,- Kč pouze na 
základě předem získaného souhlasu od občana. 

12. Rada městyse souhlasí s nákupem smaltované tabule a to pro: 
Úřad městyse v hodnotě cca 2.500,- Kč 
Hasičskou zbrojnici v hodnotě cca 3.300,- 
Kč. 

13. Rada městyse projednala Žádost o vyjádření ke stavbě „Borovec, stavební úpravy VN, TS, 
NN" podanou firmou EMONT 

14. Rada projednala inventarizační zprávu za rok 2014. Inventarizace byla zahájena 
5.12. 2014 školením, fyzické a dokladové inventury proběhly ve dnech 31.12. 2014 - 23. 
1. 2015 v souladu s plánem inventur. Hlavní inventarizační komise porovnáním stavu 
majetku a závazků zjištěného inventurami se stavem v účetnictví nezjistila rozdíly. 

15. Rada městyse schvaluje nákup pytlů pro krizové situace v počtu 30 kusů. 

16. Rada městyse schvaluje ceník dříví na 1. čtvrtletí roku 2015 

17. Rada městyse schvaluje ustanovení oddávacích dnů v roce 2015 a to vždy 
v sobotu v době 11:00 - 14:00 hodin. 

18. Rada souhlasí s úpravou zbytkových hodnot nemovitého a movitého 
majetku v rámci inventarizace za rok 2014 a ukládá provést tyto úpravy u 
jednotlivých položek do 30.1. 2015. 

19. Rada městyse bere na vědomí zprávu o přípravě strategického 
dokumentu obce 
Rada projednala stav příprav dokumentu Strategický plán rozvoje obce- připravena 
prezentace projednání zastupitelstva, zpracován harmonogram zpracování, návrh složení 
pracovní skupiny - Boháčová Alena, Vícha Dušan, 
Kubíková Stanislava, Opatřil Milan, Dufek Jiří. 

20. Rada projednala hodnocení plnění rozpočtu za rok 2014 podle jednotlivých položek na 
straně příjmů i výdajů včetně stavu a obratu na bankovních účtech a konstatovala 
výsledek hospodaření k 31. 12. 2014 s přebytkem 363.848,88 Kč 
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21. Rada městyse bere na vědomí informace ze semináře OPŽP dne 24. 2. 
2015 k novelizaci zákona o odpadech, platné od 1.1. 2015 a ukládá: 

a) starostce městyse projednat s TS Bystřice n. P. možnost umístění kontejneru na 
ukládání drobného kovového odpadu 
b) p. Kubíkovi přeposlat všem členům rady veškeré podkladové materiály k 
možnému dodání stacionárního kontejneru na malé spotřebiče firmou Elektrowin 

22. Rada městyse schvaluje zakoupení tonometru do dětské ordinace 

23. Rada městyse projednala žádost o schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ 
Štěpánov nad Svratkou za rok 2014 v předloženém znění a dokončí schvalování po 
projednání rozdělení hospodářského výsledků PO Zastupitelstvem městyse Štěpánov 
nad Svratkou 10. 3. 2015 

24. Rada projednala potřebu změny dopravního značení v obci tak, aby byla 
zajištěna bezpečnost na komunikacích - chybí pasport místních 
komunikací. 

25. Rada projednala: 
vystoupení divadla z Víru dne 11. 4. 2015 v 17:00 
hodin vystoupení divadelního spolku v Třešti příprava 
srazu rodáků 
příprava WomenRun - štafetový běh, který se uskuteční 25. 4. 2015 
jednání s manažerkou České pošty k rozšíření služby dle potřeby obyvatel 

26. Ohlášení provedení hydrologického průzkumného vrtu - XXXXXXXXX pozemek č. 115/1 v 
k. ú. Štěpánov nad Svratkou 

Z jednání: 

p. Čuprová - částka 500 Kč na dar při životním jubileu je malá částka a věk 75 let je vysoký to 

je pak lepší nedělat nic. 

p. Kubík - sběr kovového odpadu - občané by měli mít možnost dle úprav lx týdně mít 

možnost uložit do vyhrazených nádob. 

p.Čuprová - v současné době je v obci již tolik kontejnerů, je tedy nutné pořizovat další? 

Odpověď: třídění odpadů je finančně výhodné, získáváme do rozpočtu nemalé bonusy a jsme 

schopni udržet poplatek na výši 450,- Kč na osobu. 

p.Kubíková - Zda bylo schváleno umístění poutače hostince Zubr na lávce a zda je 

zpoplatněno. Kromě toho bylo zábradlí provrtáno - došlo k poškození. 

Odpověď: Umístění bylo schváleno, není zpoplatněno vzhledem k tomu, že nemáme tyto 

poplatky zahrnuty v ceníku. Bude provedena obhlídka, s provozovateli budeme jednat o 

náhradě škody. 

p.Čuprová - občané v části Šumava si stěžují na hlučnost silnice a špatnou slyšitelnost 

místního rozhlasu. 
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Odpověď: silnice patří ŘSD, tento povrch zkracuje brzdnou dráhu, je značně nekvalitní 

a v průběhu vysokých teplot v létě se dle vyjádření ŘSD bude postupně zatavovat. 

Místní rozhlas - bude prováděna revize a sjednána náprava. 

Závěr: 
Zastupitelstvo bere na vědomí zprávu o činnosti rady městyse. 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro:13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje objednávku kontejneru na drobné elektrospotřebiče od 

firmy Elektrowin. 

K bodu č. 5: Rozpočtová opatření č. 12/2014 a 1/2015. 

Na jednání zastupitelstva byla místostarostkou předložena rozpočtová opatření č. 12/2014 a 

1/2015, která jsou nedílnou součástí tohoto zápisu - příloha č. 1 a 2. 

Z jednání: 

p.Čuprová: Na co je vynaložena dost vysoká částka cca 10.000,- Kč z Mikroregionu na „Čtení 

dětem"? 

Odpověď: Z těchto peněz je hrazena náhrada cestovného pro pozvané a knihy do školní 

knihovny, které jsou využívány v rámci výuky. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: O 
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Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje rozpočtová opatření č. 12/2014 a 1/2015 v předneseném 

znění. 

K bodu č. 6: Aktualizace směrnice o účetnictví na rok 2015; nová účtová osnova 2015. 

Ve sbírce zákonů pod číslem 301/2014 vyšla novela vyhlášky č.410/2009 pro rok 2015. 

S účinností od roku 2015 došlo ke změně číslování podrozvahových účtů, z tohoto důvodu 

bylo nutné opravit převodovým můstkem některé syntetické účty a počáteční stavy. 

V případě našeho ÚSC se změna týká účtu 903, 911, 942 (podrozvahové účty). Byl vytvořen 

převodový můstek a upraveny počáteční stavy příslušných účtů. Byla sestavena nová směrná 

účtová osnova na rok 2015, která vychází z výše uvedené novely. 

Závěr: 

1. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí aktualizaci směrnice o účetnictví na rok 2015. 

2. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí novou účtovou osnovu na rok 2015. 

K bodu č. 7: Tvorba strategického dokumentu městyse Štěpánov nad Svratkou. 

Strategický plán jako rozvojový dokument by měl být koncipován jako dokument střednědobé 

koordinace veřejných a soukromých aktivit ve všech oblastech života obce do roku 2020. Měl 

by splňovat jednu z podmínek potřebných k podávání žádostí o dotace. Úkolem je stanovit 

základní priority v rozvoji obce a zapojit obyvatele, podnikatele i spolky do jejich naplňování. 

Základní struktura dokumentu: profil obce, swot analýza, návrhová část. K tomu je třeba 

provést průzkum formou anket. Hlavní úkoly tvorby dokumentu: 

- schválit složení pracovní skupiny a harmonogramu 

- dopracovat výsledné podoby dotazníků tak, aby mohly být občanům dopraveny současně 

se „Štěpánovinkami" do konce měsíce března. Návrh složení pracovní skupiny: PaedDr. 

Kunčíková, Mgr. Boháčové, Vícha D., Opatřil M., Mgr. Kubík, Čuprová S., Ing. Dufek. 

Z jednání: 

p.Čuprová: Bude v strategickém dokumentu zahrnutá vize závazná? 

Odpověď: Nebude, jde o stanovení dalších směrů obce a jejich realizace bude vycházet ze 

skutečného stavu. 
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Závěr: 

Zastupitelstvo bere na vědomí záměr tvorby strategického dokumentu městyse Štěpánov 

nad Svratkou. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 
Kunčíková pro Murčo zdržel se Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 12 proti: 0 zdržel se: 1 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje tvorbu strategického dokumentu městyse Štěpánov nad Svratkou 

dle zpracovaného harmonogramu. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse schvaluje složení pracovní skupiny v předloženém znění PaedDr 

Kunčíková, Mgr. Boháčová, Vícha, Opatřil, Mgr. Kubík, Čuprová a Ing. Dufek. 

K bodu č. 8: Žádost o schválení hospodářského výsledku za rok 2014 ZŠ a MŠ Štěpánov nad 

Svratkou. 

Starostkou městyse byla předložena jednání zastupitelstva žádost ZŠ a MŠ o převedení 

našetřených prostředků ve výši 227.918,52 Kč do rezervního fondu k využití na dofinancování 

projektů a dovybavenosti školy IT technikou v částce 137.918,52 Kč a částkou 90.000,- Kč do 

fondu odměn. 
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Hlasování: 

Boháčové pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 
Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 
Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vích a pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje hospodářský výsledek za rok 2014 ZŠ a MŠ Štěpánov nad Svratkou a 

souhlasí s přerozdělením výsledku hospodaření dle předložené žádosti. 

K bodu č. 9: Žádost o prodej pozemků Lesy ČR pod stavbami na Hodonínce: „HB Hodonínka 

III a HB Hodonínka IV (v km 2,000 - 5,500). 

Starostka přednesla návrh na prodej pozemků Lesům ČR o celkové rozloze 655 m2 za cenu 

v čase a místě obvyklou, tj. 10,- Kč/m2, na kterých jsou postaveny jejich stavby - přehrážky, 

V roce 2006 byla uzavřena smlouva o smlouvě budoucí na prodej těchto pozemků za cenu 

1 Kč/m2, v současné době se podařilo dohodnout cenu výhodnější. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová proti 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 
Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vích a pro 

pro: 12 proti: 1 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje prodej pozemků Lesům ČR pod stavbami na Hodonínce: „HB 

Hodonínka III a HB Hodonínka IV (v km 2,000-5,500)" dle GP 543-44/2014: 

- 302/4 lesní pozemek o výměře 187 m2, v k. ú. Štěpánov nad Svratkou 

- 305/6 lesní pozemek o výměře 129 m2, v k. ú. Štěpánov nad Svratkou 
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- 305/7 lesní pozemek o výměře 17 m2, v k. ú. Štěpánov nad Svratkou 

- 311/4 lesní pozemek o výměře 170 m2, v k. ú. Štěpánov nad Svratkou 

- 311/5 lesní pozemek o výměře 65 m2, v k. ú. Štěpánov nad Svratkou 

- 1025/5 ostatní plocha o výměře 87 m2, v k. ú. Štěpánov nad Svratkou 

za cenu v čase a místě obvyklou 10,- Kč/m2. 

K bodu č. 10: Smlouva o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene za účelem umístění 

distribuční soustavy - kabelového vedení NN na pozemku parc.č.321/3 v k. ú. Olešnička. 

Starostka seznámila zastupitele s návrhem smlouvy podané firmou EMONT na zřízení věcného 

břemene, seznámila přítomné se situací. Jde o vybudování přípojky pro stavbu RD XXXXXXXX. 

Věcné břemeno bude zřízeno za jednorázovou náhradu v celkové výši 4.000,- Kč bez DPH. 

Z jednání: 

p.Opatřil: V tomto prostoru je vybudována zpevněná cesta, tato bude překopána. Je třeba 

požadovat - uvést tuto cestu do původního stavu. 

Odpověď: V průvodním dopise bude požadováno uvedení do původního stavu. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

1. Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene za 

účelem umístění distribuční soustavy - kabelového vedení NN na pozemku parc.č. 321/3 v k. 

ú. Olešnička. 

12 



2. Zastupitelstvo ukládá starostce městyse v průvodním dopise ke Smlouvě o smlouvě 

budoucí o zřízení věcného břemene za účelem umístění distribuční soustavy zapracovat 

požadavek na uvedení cesty do původního stavu. 

K bodu č. 11: Smlouva o příspěvku na částečnou úhradu neinvestičních nákladů DDM 

Bystřice nad Pernštejnem. 

Starostka seznámila zastupitele s žádostí MěÚ Bystřice n. P., aby se obec podílela na úhradě 

neinvestičních nákladů DDM za děti, které nejsou jejich občany. Požadavky jsou oprávněné, v 

souvislosti s tím, že v rámci rozpočtového určení daní dostáváme na žáka ve školství veškeré 

finanční prostředky. Součástí tohoto příspěvku jsou peníze nejen na základní školní 

docházku, ale i na zájmovou činnost dětí. Náklady byly vyčísleny na částku 1.700,- Kč/žáka. 

Zjednání: 

p.Čuprová: To je věc Bystřice a ne naše. Máme tady svou činnost pro děti, tak proč přispívat. 

Rodiče si to platí. 

Odpověď: Vždy budeme podporovat zájmovou činnost dětí, pokud příspěvek 

neodsouhlasíme, budou jej muset zaplatit rodiče. DDM zajišťuje zájmovou činnost, kterou 

zde nejsme schopni zajistit. Dostáváme dostatek financí, abychom mohli zájmovou činnost 

dětí podporovat. 

Hlasování: 

Boháčové pro Čupr pro Čuprová proti 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil zdržel se 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 11 proti: 1 zdržel se: 1 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o příspěvku na částečnou úhradu neinvestičních nákladů 

DDM Bystřice nad Pernštejnem na rok 2015 ve výši 1.700,- Kč na žáka, tj. za tři žáky 

uvedené v příloze č.l Smlouvy 5.100,- Kč. 
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K bodu č. 12: Žádost o pronájem pozemku parc.č. 9/1 o výměře 1790 m2 v k. ú. Borovec - 

XXXXXXXXXXXX 

Starostka předložila jednání zastupitelstva žádost o pronájem pozemku XXXXXXXXX. Jde o 

pozemek podél cesty; který jedenkrát za rok mulčujeme. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 
Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 
Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje pronájem pozemku parcelní číslo 9/1 o výměře 1790 m2 v k. ú. 

Borovec XXXXXXXXXX , Štěpánov nad Svratkou XXX za cenu 0,10 Kč/m2. 

K bodu č. 13: Žádost o pronájem pozemku parc.č. 484/3 o výměře 694 m2 v k. ú. Štěpánov 

nad Svratkou - XXXXXXXXXXXX. 

Jde o pozemek oplocený kolem nefunkční vodárny, který nedává žádný užitek. Do vodárny 

nám bude vstup zachován. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 



Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje pronájem pozemku parcelní číslo 484/3 o výměře 694 m2 v k. ú. 

Štěpánov nad Svratkou XXXXXXXXXXXXX, Štěpánov nad Svratkou XXX za cenu 0,10 Kč/m2. 

K bodu č. 14: Žádost o pronájem části pozemku parc.č. 1041 o výměře cca 144 m2 v k. ú. 

Štěpánov nad Svratkou - XXXXXXXXXXXX. 

Zastupitelstvo projednalo žádost XXXXXXXXXXX. Jde o pozemek před RD hned u silnice a 

snahou je zabránit tomu, aby její malé dítě nemohlo z domu vyběhnout přímo na silnici. Na 

pozemku bude vybudován odstranitelný plot. Jde o pronájem veřejného prostranství. 

Z jednání: 

p.Opatřil: Jde o veřejné prostranství, dát kratší výpovědní lhůtu pro případ provádění prací v 

této části. 

Odpověď: Jde o pronájem, musí nám být zabezpečen vstup. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vích a pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje pronájem části pozemku parcelní číslo 1041 o výměře cca 144 m2 v 

k. ú. Štěpánov nad Svratkou XXXXXXXXXXXXX, Štěpánov nad Svratkou XXX za cenu 1,50 

Kč/m2 na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou jeden měsíc. 

K bodu č. 15: Oznámení o veřejném projednávání změny č.l Územního plánu Štěpánova nad 

Svratkou. 
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Starostka seznámila zastupitele s termínem veřejného projednávání změny č. 1 Územního 

plánu, které proběhne v pondělí 16. března 2015 od 15:30 hodin. Je možné nahlédnout do 

plánů. 

Závěr: 

Zastupitelstvo bere na vědomí oznámení o veřejném projednání změny č. 1 Územního plánu 

Štěpánova nad Svratkou. 

K bodu č. 16: Žádost o finanční příspěvek na činnost mladých hasičů jednotky SDH Štěpánov 

nad Svratkou na rok 2015. 

Zastupitelstvo projednalo žádost o finanční příspěvek na činnost mladých hasičů. Mladí hasiči 

nás reprezentují, mají velmi dobré výsledky, a proto je radou doporučeno schválit příspěvek ve 

výši 20.000,- Kč. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 
Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek na činnost mladých hasičů jednotky SDH 

Štěpánov nad Svratkou na rok 2015 ve výši 20.000,- Kč. 

K bodu č. 17: Žádost o příspěvek na údržbu hřišť a činnost FK Štěpánov pro rok 2015, žádost 

o příspěvek na Memoriál Jana Havelky 2015 - turnaj přípravek žáků. 

Starostka seznámila zastupitele s žádostí fotbalového klubu. Jde o příspěvek na údržbu hřišť - v 

létě bude provedena nákladná údržba travnaté plochy v hodnotě 150.000,- Kč. Dále je žádost 

směřována na příspěvek na Memoriál Jana Havelky 2015. Na základě jednání obec předá 

klubu materiál pro ozvučení hřiště. 
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Z jednání: 

p.Čuprová: Klub potřebuje peníze pro svou činnost, a pokud jsme dali příspěvek stacionáři na 

jednoho občana 50.000,- Kč, měli by fotbalisté dostat také 50.000,- Kč. 

p. Kunčíková: Klub přivítá každého, kdo bude mít zájem o práci s mládeží. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 
Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček zdržel se Vích a pro 

pro: 12 proti: 0 zdržel se: 1 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek na údržbu hřišť a činnost FK Štěpánov pro rok 

2015 ve výši 50.000,- Kč, bude vyčíslena hodnota předaného daru ve formě rozhlasového 

zařízení a finanční příspěvek na Memoriál Jana Havelky 2015 - turnaj přípravek žáků ve výši 

1.000,- Kč. 

K bodu č. 18: Žádost o finanční příspěvek - Centrum pro zdravotně postižené Kraje 

Vysočina, o.p.s. 

Každý rok projednáváme tuto žádost a vždy přispíváme symbolickou částkou 1.000,- Kč. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová zdržel se 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vích a pro 

pro: 12 proti: 0 zdržel se: 1 



Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek - Centrum pro zdravotně postižené Kraje 

Vysočina, o.p.s. na rok 2015 ve výši 1.000,- Kč. 

K bodu č. 19: Žádost o finanční příspěvek - MO STP Bystřice n. P. 

Starostka městyse předložila žádost o finanční příspěvek sluchově postižených, příspěvek je 

opět poskytován pravidelně a to ve výši 1.000,- Kč. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vích a pro 

pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo schvaluje finanční příspěvek - MO STP Bystřice n. P. na rok 2015 ve výši 

1.000,- Kč. 

K bodu č. 20: 

Žádost Čsž o bezplatné užívání přisáli a sálu kulturního domu nemusí být podávána, 

zastupitelstvem bylo schváleno bezplatné používání sálu a přisáli na akce pořádané místními 

spolky a to pro každý spolek na 2 akce ročně. 

K bodu č. 21: Nabídka na zpracování studie koupacího biotopu v místě staré požární nádrže. 

Starostka městyse předložila k projednání nabídku na zpracování studie, která byla původně ve 

výši 74.000,- Kč. Cenová nabídka studie na tuto akci je v hodnotě 176.000,- Kč a projektová 

dokumentace 198.000,- Kč. Rada doporučuje vzhledem k tomu, že tato částka není zahrnuta v 

rozpočtu, tuto vizi přesunout na příští rok. Do této doby je třeba získat ještě 
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další informace včetně zkušeností jiných obcí s vybudováním biotopu. Nejde o prvořadou 

aktivitu. 

Z jednání: 

p. Opatřil: Nešlo by využít již zpracovanou studii? Odpověď: Nejde, je nedostatečná. 

Hlasování: 

Boháčová proti Čupr proti Čuprová proti 
Horák proti Chalupníková omluvena Juřík proti 

Kobzová omluvena Kubík proti Kubíková proti 

Kunčíková proti Murčo proti Opatřil proti 

Stárek proti Špaček proti Vícha proti 
pro: 0 proti: 13 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo neschvaluje nabídku na zpracování studie koupacího biotopu v místě stará 

požární nádrže. 

K bodu č. 22: Výběr nového mobiliáře pro dětská hřiště. 

Mgr. Kubíková přednesla výběr nového mobiliáře pro dětská hřiště ve výši 100.000,- Kč, tato 

částka je zahrnuta v rozpočtu na letošní rok. Protože máme dvě dětská hřiště, bude hřiště u 

kruhu zaměřeno na malé děti (zabudování tří herních prvků) a druhé pak pro starší (betonový 

pingpongový stůl) a provést pak nutnou údržbu stávajících herních prvků. 

Z jednání: 

p. Murčo: Zvážit u horního hřiště zabudování svodidla v zatáčce k zajištění bezpečnosti dětí. 

Odpověď: Svodidlo máme, provedeme šetření a případně zabetonování. 

p. Kubíková: Zvážit využití starého hřiště u školy na zbudování víceúčelového sportoviště. 

Sportovní vyžití mládeže u nás není. 

Odpověď: Bude se jednat o možném řešení. 

Závěr: 

Zastupitelstvo bere na vědomí výběr nového mobiliáře pro dětská hřiště. 
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K bodu č. 23: Diskuse. 

p.Čuprová: Bude prováděna nějaká úprava na kompostárně? Nešlo by posílit pracovníky u 

„rychlé roty"? Bude se čistit i struha, u které se provádí údržba? 

Odpověď: Na jaře bude provedena celková reorganizace tak, aby bylo odkládání materiálu 

hned u vchodu, kde bude provedena zpevněná plocha. Před plotem se zvažuje výsadba keřů. 

Není zájem o tuto práci ani v létě formou brigád. 

Struhu by bylo třeba opravit, je třeba najít někoho, kdo by odborně poradil po stavební i 

vodohospodářské stránce. 

p. Kubík: V návaznosti na přepracování webových stránek zvážit i vkládat veškeré informace 

jako na kabelovou televizi. Ceník internetu je vysoký. Jaký je současný stav v zavedení 

rozklikávacího rozpočtu? Pokud bychom chtěli rekonstruovat KD, byla by možnost získat 

dotace na základě nájemní smlouvy. 

Odpověď: Počítáme s ukládáním informací, internet ještě není nasmlouvaný. Z důvodu nemoci 

XXXXXXXX  nemohu podat aktuální informace. Na radě jsme projednávali problematiku 

kulturního domu, a pokud se domluvíme na zadání požadavku na zpracování znaleckého 

posudku na hodnotu pozemku. 

Hlasování: 

Boháčová pro Čupr pro Čuprová pro 

Horák pro Chalupníková omluvena Juřík pro 

Kobzová omluvena Kubík pro Kubíková pro 

Kunčíková pro Murčo pro Opatřil pro 

Stárek pro Špaček pro Vícha pro 

Pro: 13 proti: 0 zdržel se: 0 

Usnesení: 

Zastupitelstvo městyse ukládá starostce zadat XXXXXXXX žádost o zpracování znaleckého 

posudku na hodnotu pozemku pod kulturním domem. 

p. Kubíková: Bude zachována provozovna kosmetiky? 

Odpověď: Ano. 

p. Ostrý: Kdy bude instalován rozhlas na Vrtěžíři? Bude provedena oprava cesty na Vrtěžíř? 

20 



 

Odpověď: Rozhlas bude instalován na jaře. Byla podána žádost na opravu cesty, uděláme vše 

pro to, aby byla žádost kladně vyřešena. 

Na závěr jednání přečetla zapisovatelka usnesení z dnešního zasedání a jednání 

zastupitelstva ukončila starostka městyse. 

 .....  

Mgr. Alena Boháčová PaedDr. Šárka 
Kunčíková 
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